
 

  

  

  Verslag vergadering 3 februari 2025 
------------------------------------------------------------------ 

 
1. Opening vergadering 
De voorzitter heet Petra de Vries van Stem in de Stad welkom. 
 
2. Gesprek met Petra de Vries van Stem in de Stad.  

Petra is zakelijk manager bij Stem in de Stad. Er is ook een pastoraal manager. 
Er werken 10 managers en 150 vrijwilligers bij Stem in de Stad.  
Het budget is 1 miljoen euro en wordt verkregen van vijfenzestig fondsen. 
Stem in de Stad is een huis voor mensen die geen huis of thuis hebben.  
Een huis hebben ofwel wonen is een mensenrecht. De gemeente Haarlem 
streeft ernaar dat er in 2030 geen daklozen meer zijn in Haarlem.  
In 2024 zijn er 24.000 bezoekers geweest en 1500 unieke mensen die begeleid 
worden door Stem in de Stad.   
Stem in de Stad houdt een spreekuur waar dakloze mensen heen kunnen. 
De gesprekken worden nu ook gehouden door het wijkteam en als het nodig is 
zijn er ook mensen van de GGD of een arts is oproepbaar. Mensen krijgen de 
zorg die nodig is.  
Daklozen kunnen altijd koffie of thee komen drinken en drie keer per week 
wordt er een warme maaltijd verstrekt. Stem in de Stad is 7 dagen per week 
open. Er zijn 6 plekken waar mensen kunnen wonen voor een bepaalde tijd. 
Aan particulieren wordt nu ook gevraagd om tijdelijk een kamer beschikbaar te 
stellen voor een dakloze.  
Het is een doelgroep waarbij het langere tijd duurt voordat er een 
vertrouwensband is opgebouwd. Het is moeilijk om redzaam te zijn als je 
verslavingsgevoelig bent.  
De eerste doelgroep zijn daklozen die uit Europa komen, vaak 
arbeidsmigranten en minder dan 5 jaar in Nederland zijn. Na 5 jaar kan iemand 
zich aanmelden voor de daklozen opvang. 
De tweede groep zijn de ongedocumenteerden. Zij moeten zich eigenlijk 
melden bij de Landelijke vreemdelinge Voorziening (LVV) in Amsterdam, maar 
deze heeft op het moment een hele lange wachtlijst.  
De derde groep zijn de thuislozen. Zij hebben wel een dak boven hun hoofd, 
maar zijn rusteloos, hebben geen dagbesteding en verzorgen zichzelf vaak niet 
goed. Eenzame mensen zjin ook welkom. Deze groep wordt ook groter dan 
vroeger. 
Voor mensen wordt, als het kan vrijwilligerswerk of dagbesteding geregeld 
omdat dat belangrijk is voor mensen.  
Voorzieningen als Domus Plus en Scaeve Huse zijn belangrijk dat die er komen 
in de gemeente Haarlem.  Het belangrijkste is dat mensen weer een dak boven 
hun hoofd krijgen, maar dat is moeilijk te regelen omdat er niet veel woningen 
beschikbaar zijn. In de vier grote steden zijn er ook organisaties zoals Stem in 
de Stad. In kleinere steden zijn soms kleinere opvanghuizen. 
Het aantal verwarde mensen neemt toe. Dit zijn mensen die vroeger ambulante 
begeleiding kregen, maar nu niet meer door verandert  beleid van de gemeente 
Haarlem.  
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In Haarlem worden stappen in de goede richting gezet. Zoals dat er overleggen 
zijn waar iedereen aan tafel zit van politie tot woningbouwcorporatie. Housing 
First is een goed project. Het werken met ervaringsdeskundigen is belangrijk.  
 

3. Mededelingen, actielijst en Verslag 6 januari 2025. 
Omdat Irene van der Snee na de vergadering van 3 maart, Jaap Ritsema na de 
mei vergadering en Annette Aukema na de juni vergadering afscheid nemen, 
zijn de drie reservekandidaten door Alex gebeld. Kim Braam wordt lid per 4 
maart, Osam Adam voor de zomer en Willeke de Weer per 1 september 2025.  
Rutger, Gerard, Tineke en Alex gaan samen nadenken over de training van dit 
jaar voor de leden van de Participatieraad.  
Het verslag van 6 januari 2025 wordt met enkele kleine aanpassingen 
vastgesteld. 
 

4. Opvangen wisseling bezetting van de werkgroepen.  
De werkgroep PDW blijft een goede samenstelling hebben. Annette gaat weg, 
maar Barbara komt ervoor in de plaats en Bayan komt nieuw bij de groep. 
Bij de werkgroep JOS is Gerard erbij gekomen. Zo wordt het weggaan van Jaap 
opgevangen. 
De werkgroep WISA heeft een bezetting van 3 mensen. Het is fijn als daar 
nieuwe leden bij aansluiten.  
De werkgroep ZW blijft hetzelfde met betrekking tot samenstelling 
 

5. Wat vinden we van de reactie van het college op het advies over 
Integraal Beleid Armoede en Schulden en over de Verordening 
Jeugdhulp? 
Bij de eerste nota zijn op basis van onze adviezen aanpassingen gedaan. Het is 
belangrijk dat het integraal beleid is en dat er veel aandacht wordt besteed aan 
voorlichting.  
Bij de Verordening Jeugdhulp accepteren we de antwoorden. 
 

6. Rondje Werkgroepen. 
Werkgroep PDW 
Leden  hebben contact gehad met een ambassadeur Toegankelijkheid. De 
ambassadeurs hebben contact  met de coördinator Toegankelijkheid van de 
gemeente en kijken bij nieuwe projecten naar hoe de fysieke ruimte eruit komt 
te zien en gaan mee met schouwen in de wijk.  
Werkgroep JOS 
Gesproken met de Regionaal Projectleider aanpassing wachttijden. Advies van 
haar om je te richten op kleine aandachtspunten. Zoals, kunnen zorgverleners 
elkaar vinden, hoe gaat de doorverwijzing op middelbare scholen? 
De leden van de werkgroep gaan nog een keer in gesprek met Bas van Leeuwen 
over de Quick Scan.  
Aanwezig geweest bij discussie in de Pletterij over inkoop van jeugdzorg 
Werkgroep WISA 
Leden hebben een informatief gesprek gehad met twee medewerkers van de 
HATKA . HATKA Is een netwerkorganisatie waarbij 40 instellingen/ organisaties 
zijn aangesloten, die allemaal werken aan het bestrijden van kinderarmoede.  
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Het gesprek over de transitie bij Spaarne Werkt is uitgesteld omdat het 
Transitierapport nog niet beschikbaar is.  
Werkgroep Zorg en Welzijn 
De leden van de werkgroep kijken naar signalen, die binnengekomen zijn via de 
website.  Deze keer gaat het over dat de overname door Buurts van ambulante 
hulp voor sommige mensen nooit heeft plaats gevonden.  

 Er is via de website een signaal ontvangen dat het met de PGB van een inwoner 
niet goed gaat. Dit wordt ook verder onderzocht.  

 Op 19 februari vindt er met Nina Kienhuis (ambtenaar gemeente) een gesprek 
plaats over het Regionaal Actieplan Dakloosheid wat er gaat komen.  

 
7. Procedure ‘Hoe om te gaan met signalen van inwoners’ 

Na het binnenkomen van een signaal wordt nagegaan wat het probleem is en 
of het probleem ook structureel speelt. Individuele cases kan de 
Participatieraad niet oplossen. De Participatieraad kan wel de individuele case 
doorsturen naar de betreffende afdeling.  
Het stroomschema voor ‘hoe om te gaan met een signaal’is nuttig en zal 
opgenomen worden in de introductiemap.  
 

8. Rondvraag 
Er zijn geen rondvragen 
 

9. Afsluiting 
 

 
 

 
 


